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Program zasedání Zastupitelstva města Klecany dne 13. 8. 2020 
 

                                                                                                    Čas zahájení 18:20 hod. 

 

Starosta města přivítal přítomné na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany, které bylo 

svoláno starostou města.  

Sdělil, že informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského 

úřadu dne 4. 8. 2020 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas 

v souladu s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu 

s článkem 3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen 

zastupitelům dne 28. 7. 2020. Dále upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude 

uveřejněn na webových stránkách města. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 9 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 

usnášeníschopné.  

(6 členů se omluvilo: Z. Tomášová, L. Pavelková, T. Černý, M. Hora, J. Medek; M. Kříž měl 

dorazit později).      

 

Hlasování bude uváděno v pořadí: 

PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je: paní Marie Langová 

 

Starosta dal zvolit:  

tři členy zastupitelstva města do návrhové komise Mgr. Pavla Kotrbu, Ing. Kristýnu 

Holubovou a MgA. Dušana Šoltyse 

                                                           

Hlasování  9-0-0  SCHVÁLENO 

 

 a dva členy zastupitelstva města za ověřovatele zápisu Mgr. Romana Bindera a Lukáše 

Tintěru      

                                        

Hlasování  9-0-0  SCHVÁLENO 

 

Starosta informoval, že zastupitel pan Šoltys navrhl přidání bodu a to Dopravní opatření 

v Boleslavce. Upravil proto program zasedání zastupitelstva a v souladu s ustanovením čl. 6 a 7 

Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany předložil ke schválení program zasedání 

v následující podobě:  

 

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Schválení přijetí dotace na cyklistickou dráhu   

 (pump track) 

4. Dopravní opatření v Boleslavce 

5. Informace – petice za lávku v Klecánkách, změny      

 v dopravním značení, probíhající práce ve městě (ČOV,  

 Rychta, sportovní areál, škola) 

6. Diskuze 

7. Schválení přehledu přijatých usnesení  

8. Závěr  
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Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 

programu nebo návrhy na jeho změnu.  

P. Bendl se zeptal, co je cílem zařazení bodu „Dopravní situace v Boleslavce“. P. Šoltys 

odpověděl, že nyní probíhá stavební řízení a občané podávají různé návrhy řešení situace, proto si 

myslí, že jako zastupitelé by se do toho měli vložit a ujasnit si mezi sebou, jak moc je to toho 

pustí. P. Bend poděkoval za vysvětlení. 

Nikdo další se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení programu zasedání zastupitelstva. 

 

Hlasování  9-0-0  SCHVÁLENO 

  

Starosta informoval, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání 

a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 

záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je 

na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

 

Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

 

Hlasování  9-0-0  SCHVÁLENO 

 

 

2) Dotazy, připomínky a podněty občanů -  

Starosta řekl, že v souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu ZMě nyní následuje blok dotazů, podnětů 

a připomínek občanů. 

Přihlásil se p. Krejbich. Žádal o prodloužení termínu, do kterého je možné podat připomínky 

k dopravní situaci v Boleslavce. Starosta s místostarostou odpověděli, že veřejnou vyhlášku – 

oznámení o zahájení společného řízení vydal Městský úřad Brandýs nad Labem – Stará Boleslav  

a město Klecany nemá na prodloužení lhůty vliv. Námitky je třeba podat ve stanoveném termínu. 

Pí J. Nováková se zeptala na koupi budovy č. p. 48 na náměstí a jak bude dále využívána. 

Odpověděl starosta, že na minulém zasedání zastupitelstva byla koupě schválena a zatím není 

určeno, k čemu bude sloužit. Osloví stavební komisi nebo bude veřejná diskuse o tom, co by 

občanům nejvíce vyhovovalo z č. p. 48 udělat. 

P. Bratka upozornil na problém se psími exkrementy. Jednal i s právníkem z přestupkové komise, 

navrhoval mu kamerový systém, ale dle právníka tak, jak si představoval p. Bratka, nelze.  

P. Bratka navrhl pozvat právníka nebo někoho z přestupkové komise na další jednání 

zastupitelstva města, uskutečnit kampaň, aby majitelé po svých psech exkrementy uklízeli. 

Starosta řekl, že přítomnost právníka na jednání zastupitelstva nebude třeba, nemohl by se situací 

nic udělat. Místostarosta Kotrba řekl, že kamerový systém bude dokončený do 31. 8. 2020. 

Kamery (14 ks) budou na vjezdu do Klecan, na hřišti, u školy, u zastávky v Klecánkách, u přívozu, 

na náměstí + již existující kamery v areálu Dolních kasáren; kamerový záznam se bude uchovávat 

7 nebo14 dní. K záznamu bude mít přístup městská policie. Starosta připomněl, co již město 

udělalo (koše na psí exkrementy, denní doplňování sáčků), navrhl rozdávat sáčky na psí 

exkrementy majitelům psů při placení poplatku na matrice. 

V podobném duchu diskuse pokračovala – nikomu se nelíbí, že jsou po městě na hřištích a na 

chodnících psí exkrementy a někdy i koňské.  

 

3) Schválení přijetí dotace na cyklistickou dráhu 

Starosta řekl, že městu Klecany se podařilo získat dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na 

cyklistickou pump trackovou dráhu, která bude umístěna v horní části sportovního areálu. Dráha je 

mobilní, takže ji lze během několika hodin rozebrat a přemístit. 
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Starosta se zeptal, zda má někdo dotaz nebo připomínku k projednávanému bodu. P. Bendl se 

zeptal na výši dotace. Odpověděl starosta, že 50 % uznatelných nákladů. Nikdo další se 

nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení následujícího znění: 

 

Zastupitelstvo města Klecany schvaluje přijetí dotace z Národního programu podpory 

cestovního ruchu v regionech, podprogramu Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury 

cestovního ruchu č. 117D721 vyhlášenou Ministerstvem pro místní rozvoj ČR ve výši 

319 996,- Kč a financování pořízení Pump Trackové dráhy do výše 50 % uznatelných 

nákladů a 100 % případných neuznatelných nákladů celkového rozpočtu akce. 

 

Hlasování  9-0-0  SCHVÁLENO 

 

4) Dopravní opatření v Boleslavce 

Tento bod navrhl pan zastupitel Šoltys, proto mu starosta předal slovo. 

P. Šoltys řekl, že nyní probíhá stavební řízení; obyvatelé Boleslavky očekávali větší bezpečnost 

pro chodce, navrhli simulaci projektu nebo jednosměrné ulice. 

Starosta řekl, že je s občany v kontaktu a že se i s projektantem p. Rothem rád simulace zúčastní, 

přestože nelze simulovat chodníky, zrušení obytné zóny. 

P. Bendl namítl, že nebude přístup do školy a hotové parkoviště za školou, proto nebude potřebný 

provoz pro simulaci. Byl by pro jednosměrné ulice pouze pro určitou denní dobu pomocí 

proměnlivých dopravních značek a zachování obytné zóny. 

Místostarosta Kurhajec řekl, že k dopravní situaci v Boleslavce již proběhly diskuse a další 

projednávání nic nového nepřinese. Diskuse bude stále stejná, protože každý ze zúčastněných má 

svůj názor. Spoustu věcí by vyřešila ohleduplnost řidičů k sobě navzájem i k chodcům. 

Pí Adamová navrhla, že dopravní situaci v Boleslavce, kde je problém pouze mezi 7 a 8 hod. 

ranní, by mohla řešit městská policie. V navrhovaném dopravním řešení jsou parkovací místa 

naproti výjezdu z parcely, což bude bránit vjezdu a výjezdu z pozemku. Zvýšené křižovatky jsou 

podle ní dobré řešení. 

Starosta přečetl stanovisko stavební komise: 

 

Stanovisko stavební komise k úpravám komunikací na Boleslavce 

Jelikož je v současnosti na celé Boleslavce obytná zóna, která nám přijde smysluplná, neuvažovali 

jsme tuto zónu rušit či zmenšovat a měnit za jednosměrné ulice s chodníkem, kde návrhová 

rychlost je o 10 km/hod vyšší. To jde přímo proti zadání města v dopravním řešení - zklidnění 

dopravy v Boleslavce.  

Nejsme příznivci jednosměrných ulic, které v důsledku nutí rezidenty i návštěvníky jezdit více než 

je nutné. V jednosměrné ulici s chodníkem budou řidiči jezdit pravděpodobně rychleji než v 

obytné zóně.  

Nerušme stávající řešení s obytnou zónou, které lidi nutí jezdit spíš pomaleji a podpořme stávající 

stav horizontálními zpomalovači (šikanami) či vertikálními zpomalovači (příčnými prahy či 

zvednutými křižovatkami) a také různými akcemi jako je nyní, které podporují děti k chození 

pěšky do školy.  

Jsme přesvědčení, že minulá varianta zachovávající obytnou zónu s navrženými zpomalujícími 

prvky a parkovacími stáními je větším přínosem pro danou lokalitu než nová varianta podporující 

rychlejší průjezdnost na úkor obytného charakteru lokality.  

Tímto rozhodnutím soustřeďujeme veškerou dopravu do této jedné komunikace. Lidé, kteří si 

koupili pozemek v této ulici v obytné zóně, možná nebudou sdílet touto změnou stejné nadšení. 

Kdybych si koupil dům v obytné zóně, tak bych spíš bojoval za to, aby si děti mohly hrát na ulici  

a snažil bych se zpomalit auta, ne jim ukázat koridor, kde mohou jet rychleji.  

Nenazýval bych obytnou zónu pěší zónou. V obytné zóně je právě spojení automobilové a pěší 

dopravy prostředkem ke zklidnění dopravy a vzájemnému respektu. My na rozdíl od toho budeme 
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podporovat segregování dopravy a vytváření koridorů. Dle mého je to krok zpět.  

Myslím, že místo abychom naučili špatné řidiče řídit bezpečněji, raději se uklidíme na chodníky  

a jim necháme celou vozovku. Děti zavřeme na dětská hřiště za plot a konečně se budeme cítit 

bezpečně.  

 

P. Šoltys navrhl rozšířit simulaci na všechny varianty – i jednosměrky a chodníky. 

Starosta upozornil na to, že dopravní značení nelze měnit bez souhlasu policie. 

Po diskusi, o situaci okolo rekonstrukce školy a kdo by si měl organizaci simulace dopravní 

situace vzít na starost, vznikl text do usnesení do bodu bere na vědomí v následujícím znění: 

 

Informaci od občanů Boleslavky, že zorganizují simulaci návrhů dopravního řešení  

v Boleslavce. 

 

5) Informace 

Starosta informoval, že obdržel petici na zachování lávky v Klecánkách a rozhodl, že petice náleží 

Zastupitelstvu města Klecany – týká se změny územního plánu. Starosta petici přečetl.  

Starosta již kontaktoval starostu Roztok, aby začali jednat o úpravách týkajících se lávky, protože 

v současné podobě je lávka na obou březích na jiném místě a části by se nepotkaly uprostřed. 

Zastupitelstvo města text petice za zachování lávky v Klecánkách v územním plánu města 

bere na vědomí. 

Starosta informoval o změnách dopravního značení – vodorovné dopravní značení na křižovatce, 

kde vlevo se jede směrem k Aholdu, vpravo směrem na kruhový objezd; u zdravotního střediska 

parkoviště s omezenou dobou stání na 120 min., papírové hodiny ke koupi za pár korun; křížení 

ulice Dolní Kasárna a Topolová výměna zrcadla za větší, ale není dostačující, proto se vymění za 

ještě větší 100x120 cm (toto bude u obalovny) 

Pí Adamová upozornila na zrcadlo v ulici U Louže v rohu je zrcadlo zarostlé v křoví a špatně 

natočené. Starosta slíbil oslovit majitele pozemků a domluvit s nimi úpravu keřů. 

Starosta informoval, že na hřišti byla odstraněna betonová zeď, probíhají stavební práce na malém 

fotbalovém hřišti s umělou trávou. Na asfaltovou cestu okolo hřiště bude doplněný sloupek 

zabraňující vjezdu. 

Místostarosta Kurhajec informoval o probíhající rekonstrukci základní školy. Přečetl informace 

technického dozoru a stavby. Práce probíhají podle harmonogramu. Děti nastoupí do školy 

v řádném termínu. 

Pí Adamová se zeptala, zda budou nějaké učitelské byty, když se byty ve škole předělávají na 

učebny. Odpověděl místostarosta Kurhajec, že jeden byt je ve školce, 1 v tělocvičně a starosta 

doplnil, že třetí byt jsme pro pí učitelku pronajali na sídlišti. V budoucnu učitelské byty budou. 

Místostarosta Kurhajec informoval o rekonstrukci Rychty. Pracují na střešním plášti č. p. 74 a na 

vyzdívce společenského sálu. Dokončení 1. a 2 nadzemního podlaží a kolaudace je naplánováno 

do 18. 1. 2021, komunikace do 18. 2. 2021. 

V 19:37 hod. odešla zastupitelka pí Vulterinová. 

Místostarosta Kotrba informoval o probíhající rekonstrukci čističky odpadních vod. Technologické 

zkoušky proběhly minulý týden. Nová čistící linka je od pondělního odpoledne již v provozu. Nyní 

bude cca týden až 12 dní trvat, než budou procesy probíhat správně a měli bychom být hluboko 

pod povolenými limity. Ještě nás čeká zbourat druhý bio filtr, sanovat retenční nádrže, technickou 

nádrž 25 m3 napojenou na studnu s technologií pro hasiče a v případě nedostatku vody pro občany 

na zalévání. Starosta doplnil, že nyní hasiči nyní berou pitnou vodu z vodovodního řadu, kterou 

platíme. 

Pí Adamová se zeptala na křižovatku u Tomášů a Fialů, kde přívalový déšť vyplavil záhonky u 

silnice. Jaké bude řešení? Místostarosta Kurhajec odpověděl, že nad Fialovými má být obruba, aby 
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ze silnice nešla voda. Již je doplněn substrát, vysazeny trvalky, v pondělí bude doplněn štěrk 

s hlínou.  

Starosta informoval o koupi licence na aplikaci mobilní rozhlas. Vyzval občany, kteří chtějí 

informace dostávat do mobilního telefonu, aby si stáhli aplikaci a ti, kteří nemají chytrý telefon, 

mohou dostávat zprávy SMS. Do schránek půjdou letáčky.  

 

 

6) Diskuze 

Starosta se zeptal, zda má někdo něco do tohoto bodu. Přihlásil se p. Šoltys. Pochválil zboření zdi 

u hřiště. Starosta informoval, že se ještě v rekultivaci bude pokračovat. 

Nikdo se již o slovo nepřihlásil. 

 

7) Schválení přehledu přijatých usnesení  

Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupitelstvem 

města na dnešním zasedání zastupitelstva města. 

 

Usnesení přečetla za návrhovou komisi Ing. Kristýna Holubová: 

„Zastupitelstvo města na svém řádném zasedání 

I. Schvaluje 

1) Návrhovou komisi ve složení: MgA. Dušan Šoltys 

 Ing. Kristýna Holubová 

 Mgr. Pavel Kotrba 

2) Ověřovatele zápisu:  Mgr. Roman Binder 

 Lukáš Tintěra 

3) Program zasedání 

4) Průběh diskuse ke každému bodu zvlášť 

5) Přijetí dotace z Národního programu podpory cestovního ruchu v regionech, podprogramu 

Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury cestovního ruchu č. 117D721 vyhlášenou 

Ministerstvem pro místní rozvoj ČR ve výši 319 996,- Kč a financování pořízení Pump 

trackové dráhy do výše 50% uznatelných nákladů a 100% případných neuznatelných nákladů 

celkového rozpočtu akce 

6) Úplnost přehledu přijatých usnesení 

II. Bere na vědomí 

1) Informaci od občanů Boleslavky, že zorganizují simulaci návrhů dopravního řešení  

v Boleslavce 

2) Text petice za zachování lávky v Klecánkách v územním plánu města 

 

Starosta požádal o schválení usnesení:   

 

Zastupitelstvo schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

 

Hlasování  8-0-0  SCHVÁLENO 

 

 

8) Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast. Konstatoval, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se 

již nehlásí o slovo. 
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Tímto prohlásil dnešní zasedání za ukončené.  

 

    

 Zasedání ukončeno v 19:53 hod. 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Mgr. Roman Binder Lukáš Tintěra 

 

 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Bc. Daniel Dvořák Ivo Kurhajec 

 


